



其次，创新，将是衡量我们品牌的核心信念。
公司以“创造工作新价值”为导向，
追求新质时间的办公环境。
这也是我们十余年的发展进程中沉淀和积累的企业文化价值观。
人生的价值，
即以其人对社会所做的工作为尺度。
因此，在我们的世界里，
办公室不仅仅只是工作的场所，
更是其人生价值的见证者。
我们将秉承“创造工作新价值”的工作导向，
在充分满足人体工程学的基础上，
不断研发设计更贴合现代办公空间的办公系统，
为商务者打造人生价值的新高度。

GAOBAN Office Furniture

解读城市空间创新办公环境

ALLOW YOU EXPERIENCE
DIGNIFIED SERVICE CONNOTATION

我们永不止步，我们踔厉前进，我们用自己的努力创造了今天的辉煌，但我们更希望在世界舞台上展示名正的风采。我们深知进步方向，不断进步，同时也深信，世界将因我们的发展壮大而骄傲。

We never stop, we advocate transcendence, we use our own efforts to create today's brilliant, but we are more eager to show the elegant demeanor of Minghui on the world stage. We know that if you do not advance, you will fall back. At the same time, we also believe that the world will be proud of the development and growth of the senior class.

优秀的设计—将“人、环境、思维”的问题研究从三维空间延伸到四维空间领域。空间在变，时间在变，体验在变，人的需求在变。高板家 具设计服务提供超越客户需求的专业办公环境规划，让办公环境充分传达工作者对生活的理解与需求。

Excellent design: the subject research of "people, environment and thinking" is extended from three-dimensional space to four-dimensional space. Space is changing, time is changing, experience is changing and people's needs are changing. Gaoiban furniture design service provides professional office environment planning beyond customer needs, so that the office environment can fully convey workers' understanding and needs of life.







Combining art and work
“艺术和工作结合”



M6257



用色彩和线条描绘一片风景，用圆润线条勾勒诗意的旅程。一时闲适的办公时光有了别样的快乐，坐在椅子上，像是一场自己与自己的约会。

With a very simple outline filled with a piece of joy, with the round line outline of poetic journey, for a while the boring office time has the pleasure of travel, sitting on the chair, like to go to a date with yourself.

M6257-1

City Breath

一种办公的美学艺术
An aesthetic art of the office

最有激情的办公文化，不是博物馆里陈列的标本，而是随着时代变迁持续与人对话的过程。文化需要化不置地传承与保护，而最珍贵的是那份感受，发现办公的美丽。

The most passionate office culture is not the specimen displayed in the museum, but the process of continuous dialogue with people with the change of times. What culture needs is not to be isolated and protected by a frame, but to have a genuine feeling and discover the beauty of office.



V6257-1



V6257



Matching with the independent foot pad chair,
open a cozy space for your office for your meditation, or for taking a rest or nothing to do,
quietly charge for the spirit,
enjoy the pleasure brought from the modern office.

Aesthetics



M6257-1

Modern minimalist art “现代简约艺术”

All is based on the clever combination of traditional craftsmanship and aesthetic concept of the modern mode. It is meticulously made with pure natural materials, and it is leading the trend of the times, with epoch-making creativity.



M6257